



BOGAFJELL SYKLEKLUBB
Begeistre - Engasjere - Inkludere

Bogafjell Sykleklubb

Protokoll fra styremøte 7 / 2025 – mandag 8. september

Sted og tid: Rogaland Sparebank Arena – 19:30 – 21:30

Følgende er tilstede:

Leder:	Tor Anders Skjæveland
Nestleder:	Jørn-Atle Borsheim
Styresekretær:	Janne Heggebø
Kasserer:	Sveinung Hetland
Styremedlem Sportslig:	Sveinung Boga
Styremedlem Arrangement:	Bjørnar Strandberg

Følgende er ikke tilstede:	
Styremedlem Barn / Unge:	Astrid Helen Njærheim

Agenda

- Gjennomgang referat /protokoll / aksjonspunkter fra styremøte 11.8.25
- Årshjulet
- Rogaland Sparebank Arena
- Ride the North => Oppsummering
- Status medlemsliste / medlemmer
- Status Økonomi –
- Status Sponsorer 2026 – 2028 – Draktdesign oppdatert – Lage nye avtaler
- Høstsamling / Klubbdag – avtalt dato: 15. november.
- **Sportslig Utvalg**
 - Fellestreninger
 - Oppstart spinning – plan
- **Arrangement 2025**
 - Tour de Bogafjell
 - Jæren Gran Fondo
- **Barn / Unge**
 - Astrid kommer med innspill til agenda hvis noe skal behandles i styremøtet
- **Eventuelt:**

Sak 1: Gjennomgang av referat/ protokoll med aksjonspunkt fra møtet 11.08.25

Referat og aksjonsliste er gjennomgått, enkelte punkt fra aksjons listen føres videre i dagens møte. Protokoll godkjennes og legges ut på nettsiden vår.

Vedtak: Protokoll godkjennes og legges ut på nettsiden til Bogafjell SK

Sak 2: Årshjulet

Oppgavene i Årshjulet er dekket av dagens agenda

Sak 3: Status Rogaland Sparebank Arena

Vår representant i RSA var ikke tilstede ved siste styremøte som ble holdt 01.09.25. Status er i hovedsak lik den som ble rapportert i sist styremøte, det ser ut som om både regnskap og likviditetsprognose vil gå i 0. Leieinntektene er nesten doblet i forhold til i fjor, det ligger an til å bli ca. 450 tusen i omsetning på leie. Samtidig ser det ut som sponsorinntektene blir halvert, driftsutgiftene blir noe større enn budsjettet, hvor strøm utgjør en god del, samtidig som renteutgiftene går litt ned.

Sak 4: Oppsummering Ride the North

Kort oppsummert anses dette som ett svært vellykket arrangement. Styret har per nå ikke hørt noen negative kommentarer fra deltagerne. Budsjettet for turen er overholdt, og erfaringene fra Ride the North er noe som vi gjerne deler med andre arrangører i distriktet.

Et turritt, hvor det ikke er fokus på tid, flere valgmuligheter angående løypelengde, og hvor en bidrar i lokalsamfunnet langs løypen, både med folkefest og mulighet til å samle inn midler til ulike gode formål.

Sak 5: Status medlemmer

Vi har fått 2 nye medlemmer siden sist, og er nå 189 medlemmer.

Sak 6: Status økonomi

Bankbeholdning pr nå er ca. 950 tusen kr., alle utgifter i forbindelse med Ride the North er betalt. Vi vil få noen regninger i forbindelse med oppdatering av nettside, og Tour de Bogafjell står nå for tur. Her vil vi ha både utgifter og inntekter. Det vil også bli noen utgifter i forbindelse med planlagt klubbdag i november.

Vi mangler fremdeles inntekt fra en sponsor, denne er fakturert nå, i henhold til avtale. Fullstendig regnskap blir presentert i oktober møtet.

Sak 7: Status sponsorer

Ref. august møtet, det er nå bekreftet at alle unntatt 1 sponsor blir med videre. De nye avtalene for neste års periode utarbeides når draktdesignet er klart. Det vi tenker nå er at logo for utgående sponsor kan tas bort på front av jakke/ trøyer uten at det har

betydning for resten av designet i front. På baksiden justeres det muligens litt når sponsor her er tatt bort. Det er ønskelig at neste periodes drakt blir så lik som dagens som mulig, og at klubbmedlemmene kan bruke dagens drakter videre samtidig som nye tas i bruk.

Vi trenger også en sponsor til drikkeflasker.

Sak 8: Høstsamling

Foredragsholder til høstsamlingen 15. november er klar, han har ikke gitt pris, men er forespeilet det prisnivået vi vanligvis betaler for foredragsholder. Det er laget en grovkisse over dagen, med start kl. 10, info fra klubben (historien vår?), Spinn innlegg, foredrag 11-12, lunch og yoga økt.

Sak 9: Sportslig Utvalg

Søndagsturene går sin gang, og også fellestreningene i uka. Det kan se ut som om når det blir regn og mørkt er det bare den harde kjerne som holder ut.

Det er ønskelig med 1 – 2 til personer som kan dele på ansvar for søndagsturene, men så langt har det ikke vært en suksess i å rekruttere flere her.

Oppstart spinning er tenkt å være etter høstferien, fra 13.10.25, med mulighet for pop-up før denne tid. Det er sendt ut forespørsel til spinning instruktørene og foreløpig ser det ut til å være en stabil gruppe (1 har meldt frafall).

Styret vurderer også om det kan være aktuelt å ha inn en gjesteinstruktør en kveld, da gjerne med dobbeltime så tilbudet kan nå flest mulig. Avventer beslutning her.

Sak 10: Arrangement 2025

Tour de Bogafjell: det meste er under kontroll. Betalingssystemet for påmelding på forhånd er oppe og går, og noen få har meldt seg på allerede. Dugnadsgjengen er klar, og det er sendt ut mail, og jobbes nå med å få bekreftelser fra alle som har meldt seg. Værvarselet er ikke det beste, men med god temperatur. Vind er det som fryktes aller mest, i år er det planen å ha 2 telt ute for salg av kaker/ kaffe.

Gran Fondo: Det vil bli ett møte med de andre aktørene 22.09.25, hvor årets arrangement evalueres, og en skal ta stilling til som en skal fortsette som før, eventuelt videreutvikle konseptet.

Gran Fondo har hatt god oppslutning, samtidig har vi gjort oss noen erfaringer fra Ride the North, og igjen kommer tanken opp om dette er innspill til f.eks. Nordsjørittet for å mobilisere syklistene – og lokalsamfunn.

Sak 11: Barn/ unge

Representant for barn/ unge var ikke til stede. Klubben har avsatt midler til barn/ unge gruppen, og vil bidra i forhold til budsjettet, men må ha konkrete utgifter å linke dette opp mot.

Sak 12: Eventuelt – drakter

Ved sist bestillingsrunde, frist 31.08.25, ble det bestilt svært få plagg. Ved bestilling av mindre enn 5 plagg av en sort, blir plaggene vesentlig dyrere. Listen blir derfor gjennomgått og hvor det synes hensiktsmessig ut fra forventninger om at det er aktuelle plagg som kommer til å bli kjøpt, så rundes det opp til 5 plagg. Disse blir da tilgjengelige for kjøp mellom bestillingsrundene. Vi må avklare med Spinn hvor det er mest hensiktsmessig å lagre disse, da vi har opplevd uoverensstemmelse mellom lagerført status og faktisk status.

Spesialplagg hvor det ikke forventes større etterspørsel bestilles inn til de aktuelle, og de må da betale det som det koster å få disse produsert.

Avklar også med Spinn rutiner med hensyn til fakturering/ kreditering. Det er også ønskelig at Spinn stiller med prøvekolleksjon av klubbtøy på høstsamlingen, inkludert regnjakke.

Vedtak: bestillingsliste for klubbtøy rundes opp der det anses som aktuelt å ha noe lager som kan selges til klubb medlemmene.

Neste møte: 13.10.25 kl. 19.30

Referent: Janne Heggebø